

张东刚 **ZHANG Donggang**

中国人民大学党委书记

Secretary of the CPC Committee, Renmin University of China

张东刚,经济学博士,教授。现任中国人民大学党委书记,曾任教育部 社会科学司司长、思想政治工作司司长、人事司司长。

主要研究近代中国经济史、中外经济发展比较、文明学。主持国家社 科基金等多项研究课题。出版三部学术著作,合著四十余部。在《中国社会 科学》、《历史研究》、人民日报、光明日报等发表百余篇学术论文。曾获第 四届高校青年教师奖,第八届霍英东青年教师基金资助奖,宝钢教育基金 会优秀博士论文奖,第四届国家图书奖最高荣誉奖。

Prof. ZHANG Donggang is Secretary of the CPC Committee, Renmin University of China. He holds a PhD in Economics. Before he took office at Renmin University of China, Prof. ZHANG successively served as Director of the Department of Social Sciences, Director of the Department of Moral Education, and Director of the Department of Personnel of the Chinese Ministry of Education.

His main research areas are modern Chinese economic history, comparative studies of Chinese and foreign economic development as well as civilization studies. He has presided over multiple projects of the National Social Science Fund. Besides, Prof. ZHANG has authored three academic books, co-authored over forty books, and published more than a hundred academic articles in leading journals including Social Sciences in China, Historical Research, People's Daily, and Guangming Daily. His research excellence has won him many awards, including the 4th Award for Young Teachers in Universities and Colleges, the 8th Fok Ying-tung Education Foundation Award for Young Teachers in Universities and Colleges, Outstanding Doctoral Dissertation Award of the Baosteel Education Foundation and Top Honor of the 4th National Book Award.



米歇尔·乌穆伦吉 Michelle Umurungi

卢旺达发展委员会首席投资官

Chief Investment Officer, RWANDA Development Board

米歇尔·乌穆伦吉 (Michelle Umurungi) 是一位在投资与商务发展领 域拥有丰富经验的专业人士。自2024年11月起,她担任卢旺达发展委员会 (Rwanda Development Board, 简称 RDB) 首席投资官 (Chief Investment Officer) 。

在此之前,米歇尔曾于2022年3月至2024年11月在Norrsken公司担 任副总经理及商务发展与合作经理。她的早期职业经历包括在Rwanda Finance Ltd.担任高级战略与政策分析师,以及在PACCAR公司担任项目 业务分析师。

Michelle Umurungi is a seasoned professional in investment and business development, currently serving as the Chief Investment Officer at Rwanda Development Board (RDB) since November 2024.

Previously, Michelle held the roles of Deputy Managing Director and Business Development & Partnerships Manager at Norrsken from March 2022 to November 2024. Prior experience includes serving as a Senior Strategy & Policy Analyst at Rwanda Finance Ltd. and a Project Business Analyst at PACCAR.



乐玉成 **LE Yucheng**

中国外交部原副部长 国家广电总局原副局长

Former Vice Foreign Minister of the People's Republic of China; Former Vice Minister of the National Radio and Television Administration.

乐玉成,中国外交部原副部长,国家广电总局原副局长。长期从事外 交工作和国际关系研究, 先后任外交部欧亚司副司长, 中国常驻联合国代 表团参赞,驻俄罗斯使馆公使衔参赞、公使,外交部政策研究(规划)司司 长。外交部部长助理,中国驻哈萨克斯坦大使,驻印度大使,中央外办副主 任。2018年担任外交部副部长,2022年转任国家广电总局副局长至2023 年7月。中共十九届中央候补委员。

Former Vice Foreign Minister of the People's Republic of China; Former Vice Minister of the National Radio and Television Administration. 1993-1998 Deputy Director/Director, Department of European-Central Asian Affairs, Ministry of Foreign Affairs of the People's Republic of China; 1998-2001 Counsellor, Permanent Mission of the People's Republic of China to the UN; 2001-2004 Counsellor/Deputy Director-General, Department of European-Central Asian Affairs; 2004-2008 Minister Counsellor/Minister, Chinese Embassy in Russia; 2008-2011 Deputy Director-General/Director-General, Policy Planning Department, Ministry of Foreign Affairs; 2011-2013 Assistant Foreign Minister; 2013-2016 Chinese Ambassador to Kazakhstan/India; 2016-2018 Deputy Director of the Office of the Central Commission for Foreign Affairs; 2018-2022 Vice Foreign Minister; 2022-2023 Vice Minister of the National Radio and Television Administration.



杰弗里·萨克斯 **Jeffrey Sachs**

美国哥伦比亚大学教授 联合国前高级顾问

Professor at Columbia University, USA, and Former Senior Advisor to the United Nations

杰弗里·萨克斯(Jeffrey Sachs),哥伦比亚大学地球研究所可持续发 展中心的主任及教授。萨克斯身兼多职:联合国可持续发展解决方案网络 主席、能源转型工程师理事会联合主席、梵蒂冈宗座社会科学院院士、联 合国宽带促进发展委员会委员、马来西亚双威大学陈振传谭斯里荣誉杰 出教授,以及联合国秘书长安东尼奥·古特雷斯的可持续发展目标倡导 者。2001年至2018年,萨克斯先后担任三位联合国秘书长特别顾问:科菲 ·安南(2001-2007年)、潘基文(2008-2016年)及安东尼奥·古特雷斯 (2017-2018年)。其任职期间深度参与全球发展框架设计,推动千年发展 目标与可持续发展目标的实施,被国际机构公认为发展经济学与气候行 动领域的权威学者。

Jeffrey Sachs serves as the Director of the Center for Sustainable Development at Columbia University, where he holds the rank of University Professor, the university's highest academic rank. Sachs was Director of the Earth Institute at Columbia University from 2002 to 2016. He is President of the UN Sustainable Development Solutions Network, Co-Chair of the Council of Engineers for the Energy Transition, academician of the Pontifical Academy of Social Sciences at the Vatican, Commissioner of the UN Broadband Commission for Development, Tan Sri Jeffrey Cheah Honorary Distinguished Professor at Sunway University, and SDG Advocate for UN Secretary General António Guterres. From 2001-18, Sachs served as Special Advisor to UN Secretaries-General Kofi Annan (2001-7), Ban Ki-moon (2008-16), and António Guterres (2017-18).



乔治·拉里亚-阿杰伊 George Laryea-Adjei

联合国儿童基金全球项目主任 Director of UNICEF Programme Group

乔治·拉里亚·阿杰伊先生现任联合国儿童基金全球项目主任。他干 2000年加入联合国儿童基金会,历任南亚地区主任、评估部门主任、机构 战略副主任、国家办事处副代表及社会政策处处长等职。此前,他曾任加 纳国家发展计划委员会高级政策顾问,并为非洲多国、印度及荷兰等机构 提供政策咨询与研究服务。

拉里亚·阿杰伊先生致力于推动儿童政策优化与落地实践,主导多国 政策框架制定,统筹联合国儿童基金会全球战略规划和编制,并在全纳教 育、儿童福利等领域发表多部学术专著及期刊论文。

George Laryea-Adjei is the Director of UNICEF Programme Group. Since joining UNICEF in 2000, Mr. Laryea-Adjei has served in various roles at country, regional and HQ locations, including Regional Director for South Asia, Director of Evaluation, Deputy Director responsible for corporate strategy, Deputy Representative, and Chief of Social Policy.

Before joining UNICEF, he served as a Senior Analyst for the Planning Commission of Ghana, engaged in part-time university-level teaching, and worked with community groups on integrated development. He also provided advisory and research services in several African countries, India, and the Netherlands.

Mr. Laryea-Adjei has invested considerable effort in improving policies for children and their implementation throughout his career. He has led the drafting of various policy instruments in many countries and coordinated the preparation of the UNICEF strategic plan. He is the author of two books and several articles in peer-reviewed journals on various topics, such as inclusive education and child benefits and COVID-19 impacts on vulnerable population groups.



托马斯·萨金特 **Thomas J. Sargent**

2011年诺贝尔经济学奖得主

Awardee of the Nobel Prize in Economics in 2011

托马斯·萨金特,2011年诺贝尔经济学奖得主,现任纽约大学经济学 讲席教授、斯坦福大学胡佛研究所高级研究员,美国国家科学院院士、美 国艺术与科学院院士。萨金特教授先后在加州大学伯克利分校和哈佛大 学获得文学学士和哲学博士学位,此后历任宾夕法尼亚大学、芝加哥大学 和斯坦福大学等名校教授,曾担任美国经济学会主席和动态经济学会主 席等重要学术职务。凭借其在动态计量经济学和货币政策方面做出的杰 出贡献,萨金特教授于2011年获颁诺贝尔经济学奖。

Thomas J. Sargent, awardee of the Nobel Prize in Economics in 2011, is Professor of Economics and Business at New York University, Senior Fellow of Hoover Institution at Stanford University, Fellow of National Academy of Sciences and Fellow of American Academy of Arts and Sciences. Professor Sargent earned his Bachelor degree from University of Califorma at Berkeley and his Ph.D. degree from Harvard University. He was a professor at University of Pennsylvania, University of Chicago and Stanford University. He was President of American Economic Association and President of Society for Economic Dynamics. Professor Sargent was awarded the Nobel Prize in Economics in 2011 for his outstanding contributions in dynamic econometrics and monetary policy.



马时亨 Frederick Ma Si-Hang

香港贸易发展局 主席

Chairman of the Hong Kong Trade Development Council

马时亨教授自2025年6月起,出任香港贸易发展局主席。

马主席历任多所本地和海外银行、金融及其他机构主要职位,于2002 年加入政府,任职财经事务及库务局局长,2007年出任商务及经济发展局 局长,直至2008年7月。

马主席现亦是富卫集团有限公司主席,中国银行(香港)有限公司、中 远海运控股股份有限公司及 Unicorn II Holdings Limited 独立非执行董 事。他也是中国投资有限责任公司的国际咨询委员会成员。

2023年3月,马主席获委任为特首顾问团成员。他于2009年获颁金 紫荆星章,并于2010年获委任为太平绅士。

Professor Frederick Ma Si-Hang has been Chairman of the Hong Kong Trade Development Council since June 2025.

Professor Ma has taken up major positions of various local and overseas banks, financial institutions and major companies. In 2002, he joined the Hong Kong SAR Government as the Secretary for Financial Services and the Treasury and assumed the post of Secretary for Commerce and Economic Development in 2007 until July 2008.

Professor Ma also holds the positions of Chairman at FWD Group Holdings Ltd, Independent Non-Executive Director of Bank of China (Hong Kong) Ltd, COSCO Shipping Holdings Co, Ltd and Unicorn II Holdings Ltd. He is also a Member of the International Advisory Council of China Investment Corporation.

In March 2023, Professor Ma was appointed a Member of the Chief Executive's Council of Advisers. He was awarded a Gold Bauhinia Star in 2009 and appointed a Justice of the Peace in 2010.



罗思义 **John Ross**

英国伦敦市经济与商业政策署前署长 2024年度中国政府友谊奖获得者

Former Director of Economic and Business Policy for the Mayor of London, Winner of 2024 Chinese Government Friendship Award

罗思义现任中国人民大学重阳金融研究院高级研究员。曾任英国伦 敦市经济与商业政策署署长,英国议会成员和英国工党国家执行委员经 济顾问。他潜心研究中国经济40余年,撰写关于中国经济及其与世界经济 关系的1000多篇文章,出版语言有英文、中文、西班牙文与俄文等。著有 《别误读中国经济》《一盘大棋?——中国新命运解析》等书籍,创建"向中国 学习"网站,其新浪微博账户有110多万名关注者。2023年6月荣获第十六 届中华图书特殊贡献奖,2024年9月获得2024年度中国政府友谊奖。

John Ross is currently a Senior Fellow of Chongyang Institute for Financial Studies at Renmin University of China (RDCY). He previously served as Director of Economic and Business Policy for the Mayor of London, a member of the British Parliament and national executive member of the British Labor Party. With over 40 years of dedicated research on the Chinese economy, he has authored more than 1,000 articles analyzing on China's economy and its relation to the world economy, published in English, Chinese, Spanish, Russian and other languages. Don't Misread China's Economy and The Great Chess Game? A New Perspective on China's Destiny are his representative masterpieces. He established the "Learning from China" website, and has over 1.1 million followers on his Sina Weibo. He was awarded the 16th Special Book Award of China in June 2023, and the Chinese Government Friendship Award in September 2024.



马丁·雅克 **Martin Jacques**

前英国剑桥大学政治与国际关系高级研究员

Former Senior Fellow at the Department of Politics and International Studies, Cambridge University

马丁·雅克是全球畅销书《当中国统治世界:中国的崛起和西方世界 的衰落》的作者。该书干2009年首次出版,此后被翻译成15种语言,销量超 过35万册。马丁·雅克是中国人民大学重阳金融研究院外籍高级研究员, 也是清华大学、复旦大学和新加坡李光耀公共政策学院的客座教授,此前 是剑桥大学政治与国际关系高级研究员。

马丁·雅克曾在中国人民大学、日本名古屋爱知大学和京都立命馆大 学担任客座教授。曾是新加坡国立大学亚洲研究所的高级客座研究员,伦 敦政治经济学院高级客座研究员和亚洲研究中心的研究员。他有丰富的 新闻从业经历,是多家报纸的专栏作家,也参与多次电视节目,曾担任《独 立报》副总编辑。马丁·雅克在剑桥大学国王学院获得博士学位。

Martin Jacques is the author of the global best-seller When China Rules the World: the End of the Western World and the Birth of a New Global Order. It was first published in 2009 and has since been translated into fifteen languages and sold over 350,000 copies. Martin is a Non-resident Senior Felllow at Chongyang Institute for Financial Studies of Renmin University of China; Visiting Professor at Tsinghua University, Fudan University, and the Lee Kuan Yew School of Public Policy, Singapore. Until recently, he was a Senior Fellow at the Department of Politics and International Studies, Cambridge University.

He has previously been a Visiting Professor at Renmin University, the International Centre for Chinese Studies, Aichi University, Nagoya, and Ritsumeikan University, Kyoto. He was a Senior Visiting Research Fellow at the Asia Research Institute, National University of Singapore. He has also been a Senior Visiting Research Fellow at IDEAS, a centre for diplomacy and grand strategy, and a fellow at the Asia Research Centre, both at the London School of Economics. He has been a columnist for many newspapers, made many television programmes and is a former deputy editor of The Independent newspaper. He took his doctorate while at King's College, Cambridge.



高志凯 **Victor Gao**

中国知名学者 Renowned Chinese Scholar

高志凯博士现任苏州大学讲席教授,深圳大学客座教授,欧美同学会留 美分会副会长,中国能源安全研究所所长,沙特阿美公司(沙特阿拉伯国家 石油公司) 顾问, OPEC Energy Review期刊编委, 中央电视台CGTN时事评 论员, 耶鲁法学院中国学会主席, 总部设在新加坡的亚太国际仲裁院仲裁 员,以及多家国内外知名企业的董事和顾问。

高志凯博士在外交、语言、法律、投资银行、私募股权投资、证券监管、公 司管理、新闻等方面拥有丰富经验。曾在中国外交部、联合国秘书处、香港证 券与期货监察委员会等政府部门和国际组织工作,曾在摩根士丹利、中金公 司、香港电讯盈科、香港恒基兆业集团、大和证券等著名公司与机构担任要 职,包括曾担任中国海洋石油有限公司高级副总裁、总法律顾问、公司秘书 和中国海洋石油国际有限公司董事。上世纪八十年代,担任第二代党和国家 领导人的英文翻译,参与了众多的最高层次的国事活动和外事活动。曾担任 香港证券与期货监察委员会第二任中国事务顾问,为中港两地的证券监管 合作做出过贡献。

高志凯拥有耶鲁法学院法学博士、耶鲁大学研究生院政治学硕士、北京 外国语大学英语文学硕士、苏州大学英国文学学士学位,拥有纽约州注册律 师资格。

Victor GAO is Chair Professor of Soochow University; Guest Professor of Shenzhen Universoty; Chairman of China Energy Security Institute; A member of the Beijing Energy Club; a member of the International Advisory Board of the Energy Intelligence Group in London; an advisor to Saudi Aramco; a member of the Editorial Board of the OPEC Energy Review in Vienna, Austria; an arbitrator at the Asia-Pacific Intermational Arbitration Chamber headquartered in Singapore; and a member of the Board of Directors of several listed companies in Hong Kong.

Victor Gao has extensive experience in government, diplomacy, securities regulation, legal, investment banking, PE, corporate management and media. Victor was Deng Xiaoping's English interpreter in the 1980s. Victor served as the China Policy Advisor at the Hong Kong Securities and Futures Commission in 1999 and 2000. Victor's prior investment banking experience included senior positions with Morgan Stanley (Vice President of Morgan Stanley Asia, in the Merger, Acquisition and Restructuring Department), CICC (General Manager of the Investment Banking Department, Head of M&A Practice, and Head of CICC Hong Kong Investment Banking Department) and Daiwa Securities (Co-Chairman of China, Executive Vice President and Managing Director). Victor's corporate management experience included senior positions with CNOOC Limited as its Senior Vice President, General Counsel, Company Secretary, Member of the Investment Committee, and Director of CNOOC International and with major Hong Kong companies including PCCW and Henderson Land Group.

Over the years, Victor Gao worked on many major M&A, IPO, CB, Bond Issues and other corporate advisory assignments with a combined value in excess of US\$100 billion, including in TMT, oil and gas, automobile, banking, insurance, building materials, consumer goods, aviation, satellite communications, and new and renewable energy.

Victor holds a J.D. from Yale Law School, a M.A. in International Relations from the Political Science Department of Yale Graduate School, an M.A. in English from Beijing University of Foreign Studies, and a B.A. in English from Soochow University, and is a licensed attorney-at-law in the State of New York. Since 2004, Victor has been the Chairman of the Yale Law School Association of China.



阮卓 Joe Nguyễn

美国华盛顿州商务厅厅长

Director, Washington State Department of Commerce

华盛顿州商务厅厅长阮卓(Joe Nguyễn)出生并成长于西雅图。作为 十生十长的华盛顿州居民和第二代美籍越南裔,他始终致力干支持华盛 顿州家庭和居民、拓展经济机遇,并在应对气候危机的斗争中采取大胆行 动。

2024年12月27日,州长鲍勃·弗格森任命阮卓为华盛顿州商务厅厅 长,并于2025年1月15日正式上任。在此之前,他于2019年至2024年担任 州参议员,期间出任环境、能源与科技委员会主席,积极推动住房可负担 性、医疗保健、公共交通、气候与教育等方面的立法工作。他长期致力于为 工薪家庭以及在政治进程中历来被忽视的群体发声。

阮卓在怀特中心(White Center)长大,就读于伯里恩(Burien)高中, 并毕业于西雅图大学(Seattle University)。他现居于西西雅图(West Seattle)。他曾在亿客行(Expedia)和微软(Microsoft)工作,并积极参与 无家可归者服务及执法监督等公益组织的志愿活动。

Commerce Director Joe Nguyễn was born and raised in Seattle. His experiences as a life-long Washington resident and second-generation Vietnamese American make him an ardent champion for investing in Washington families and residents, expanding economic opportunities, and taking bold steps in our fight against the climate crisis.

Gov. Bob Ferguson appointed Joe as Commerce director on Dec. 27, 2024. He took the helm at Commerce on Jan. 15, 2025. Before that, he was a state senator from 2019-2024. In the senate, he chaired the Environment, Energy & Technology Committee and supported legislation for housing affordability, health care, public transit, climate, and education. He is a longtime advocate for working families and community members who are historically left out of the political process.

Joe grew up in White Center, attended high school in Burien and college at Seattle University. He now lives in West Seattle. He's worked for Expedia and Microsoft, and has volunteered with organizations for homelessness services and law enforcement oversight.



金刻羽 JIN Keyu

香港科技大学教授、经济学家

Economist, Professor at Hong Kong University of Science and Technology (HKUST)

金刻羽是一位全球经济学家,著有《中国新政:超越资本主义与社会主义》一书。2009年至2024年,她担任伦敦政治经济学院终身经济学教授。金刻羽出生于中国,拥有哈佛大学学士及博士学位。目前,她是哈佛大学及香港科技大学的附属研究员,并在香港科技大学担任地缘经济研究所所长。

Keyu Jin is a global economist and the author of The New China Playbook: Beyond Capitalism and Socialism. She served as a tenured Professor of Economics at the London School of Economics and Political Science from 2009 to 2024. A native of China, Jin holds a BA and PhD from Harvard University. She is currently an affiliate of Harvard University and the Hong Kong University of Science and Technology, where she chairs the Institute for Geoeconomics.

Her latest book was named one of the Best Books of 2023 by the Financial Times and Fortune Magazine. Jin's research focuses on China and the global economy, the US-China technology competition, and global macroeconomics.

She serves on the boards of Richemont Group and Jardine Matheson, is a member of China Finance 40, and advises on the Economic Council of the State of Qatar and the World Bank. Jin is widely regarded as a leading voice bridging the East and West, and has been profiled in The New York Times and The New York Times Magazine. She is also a regular contributor of opinion pieces for the Financial Times, The Wall Street Journal, and other major publications.



柯沛瑜 **Penne Kehl**

嘉吉农业与贸易亚太集团总裁

Group President of Cargill Agriculture and Trading, APAC

柯沛瑜是嘉吉农业与贸易亚太集团总裁。农业与贸易集团是嘉吉公司 的核心业务板块之一,通过种植、采购、储存、贸易、加工和分销的一体化 全球供应网络,为食品、饲料和燃料行业客户提供谷物和油籽等原料及相 关产品。柯沛瑜干2024年6月正式就任嘉吉农业与贸易亚太集团总裁。 2021年10月起至此次履新前,她担任嘉吉农业供应链的全球战略负责人 一职,领导了嘉吉农业供应链的战略制定与规划,推动业务建立以客户为 本,与价值链合作伙伴长期共赢的发展之路。柯沛瑜在嘉吉工作已有三十 余年,先后任职于多个业务板块,对嘉吉多元化的业务具有深刻的了解。

Penne Kehl is the Group President of Cargill Agriculture and Trading, APAC, an integrated network of businesses to grow, source, store, trade, process and distribute grains and oilseeds for food, feed and fuel markets. Before being named the Group President of Cargill Agriculture and Trading, APAC in June 2024, Penne worked as the Enterprise Strategy Lead for Cargill Agricultural Supply Chain globally since October 2021, outlining the business's path for long term success with customers and stakeholders. Penne's career at Cargill spans more than 30 years, with broad experience across multiple businesses.



王雷 Rani Jarkas

赛德思集团董事长、董事会主席

Chairman of Cedrus group; Chairman, Board of

王雷先生 (Mr. Rani Jarkas) 是一位经验丰富的投资管理高管,拥有超 过26年的国际银行经验。他是赛德思集团("赛德思")创始人、董事长兼首 席执行官。赛德思集团成立于2001年,是一家全球性瑞士金融集团,专业 从事投资管理和投资银行服务。集团旗下拥有28家私人控股公司及一家 上市公司——富理基国际有限公司,该公司是一家专注于大中华地区和东 盟经济体的专业投资银行,在澳大利亚国家证券交易所上市。集团利用其 在生命科学、自然资源、纳米技术和创新技术的领域专业知识,直接在全 球范围内进行业务和项目的投资。

Mr. Jarkas is an experienced investment management executive with over 26 years of international banking experience. He is the Founder, Chairman and CEO of Cedrus Group ("Cedrus"), a global Swiss financial group that Mr. Jarkas founded in 2001, specializing in Investment Management and Investment Banking Services. Cedrus is comprised of over 28 privately-held and one publicly-listed company, Phoenician International Limited, is a specialist investment bank with a focus on the Greater China Region and ASEAN economies. It is a publicly-listed company on the National Stock Exchange of Australia. The group invests directly and globally in businesses and projects by leveraging its specific expertise in life sciences, natural resources, nanotechnology and innovative technologies.



王文 **WANG Wen**

中国人民大学重阳金融研究院院长 全球领导力学院院长

Dean, Chongyang Institute for Financial Studies. Renmin University of China (RDCY); Dean, School of Global Leadership, Renmin University of China (SGL)

王文,中国人民大学重阳金融研究院院长、全球领导力学院院长、丝 路学院副院长、特聘教授、博士生导师,中美人文交流研究中心(教育部) 执行主任,兼任中国金融学会绿色金融专业委员会秘书长、国务院参事室 金融研究中心研究员、中国人民外交学会理事、欧美同学会理事、《智库理 论与实践》副主编、《中国科学院院刊》青年编委会副主任及莫斯科国立大 学、兰州大学等国内外10多所知名大学客座教授。著有《百年变局》《强国 长征路:百国调研归来看中华复兴和世界未来》等40余本,发表各类期刊 文章1000多篇。

王文曾获2017年文化名家暨"四个一批"人才、2020年国家"万人计 划"哲学社会科学领军人才、2022年(第八届)中华优秀出版物奖等多项荣 誉。2016年习近平总书记主持哲学社会科学工作座谈会,王文是发言学者 $\rightarrow -$

Dr. WANG Wen is the Dean of Chongyang Institute for Financial Studies at Renmin University of China(RDCY), Dean of School of Global Leadership(SGL), Deputy Dean of Silk Road School, Distinguished Professor, Executive Director of China-US People-to-People Exchange Research Center at Renmin University of China. He works as the Secretary-General of the Green Finance Committee of China Society for Finance and Banking, Research Fellow of the Financial Research Center of the Counsellor Office of the China's State Council, Council Member of Chinese People's Institute of Foreign Affairs and Western Returned Scholars Association, Deputy Editor-in-Chief of Think Tank: Theory & Practice, the Deputy Director of the Youth Editorial Board of Bulletin of Chinese Academy of Sciences, and a visiting professor at more than ten renowned universities worldwide, including Moscow State University and Lanzhou University. He is the author of more than 40 books, including Profound Changes Unseen in Centuries, Great Power's Long March Road: The views of China's rejuvenation and the future of the world after hundred countries' visit, and has published more than 1000 articles in domestic and international academic journals.

He has received numerous honors, such as "Cultural Celebrities and 'Four Batches' of Talents" in 2017, Leading Talents in Philosophy and Social Sciences in the National "Ten-thousand Talents Program" in 2020, and the 8th China Outstanding Publications Award in 2022. In 2016, General Secretary Xi Jinping presided over a symposium on philosophy and social science, and Dr. Wang Wen was one of the ten scholars who spoke.



许钦铎 **XU Qinduo**

中央广播电视总台CGTN《对话》栏目主持人 时事评论员

Host of Dialogue on China Global Television Network (CGTN), Current Affairs Commentator

许钦铎,中央广播电视总台CGTN《对话》栏目主持人、时事评论员,盘 古智库高级研究员,中国人民大学新闻学院业界导师。毕业于外交学院, 主修外交学和英语语言文学,并曾作为访问学者赴澳大利亚墨尔本大学 交流学习。曾担任中国国际广播电台驻美首席记者,常驻华盛顿多年。长 期致力于国际时事评论、国际政要采访与国际传播工作,在国际关系、外 交学及跨文化交流等领域具备深厚专业素养。

作为《对话》栏目主持人,许钦铎曾专访近百位全球政商学界领袖与 业界精英,亲身参与并报道了众多国际重大事件。许钦铎多次受国家发改 委、外文局、清华大学、北京大学、北京市外商俱乐部、中国国际公共关系 大会、英国驻华使馆、土耳其驻华使馆等机构邀请,就国际局势、中美关 系、美国对华认知战、中国外交、国际传播等举办专题讲座。

Mr. Xu Qinduo is the host of Dialogue on China Global Television Network (CGTN), Current Affairs Commentator, Senior Researcher at Pangoal Institution, and an industry mentor at the School of Journalism and Communication, Renmin University of China.

Mr. Xu graduated from China Foreign Affairs University with a major in Diplomacy and English Language and Literature. He also studied as a visiting scholar at the University of Melbourne, Australia. Previously, he served as the Chief Correspondent of China Radio International (CRI) in the United States, based in Washington, D.C. for many years. He has long been engaged in international commentary, interviews with global political figures, and international communication, and has developed strong expertise in international relations, diplomacy, and cross-cultural communication.

As the host of Dialogue, Xu Qinduo has conducted in-depth interviews with nearly a hundred global leaders and prominent figures from political, business, and academic circles, and has covered numerous major international events on the ground. He has also been invited by the National Development and Reform Commission, China International Communications Group, Tsinghua University, Peking University, Beijing Foreign Investors Club (BFIC), China International Public Relations Conference, and the embassies of the United Kingdom and Turkey in China, among others, to deliver lectures on topics such as international affairs, China-U.S. relations, cognitive warfare, Chinese diplomacy, and global communication.